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CARNIKAVAS PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOME 

CARNIKAVAS PAGASTA IEDZĪVOTĀJU PADOMES SĒDES  

PROTOKOLS 

Gaujā, Carnikavas pagastā 

 

2025. gada 28. aprīlī          Nr. 5 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: “Ievas”, Gauja, Carnikavas pagasts Ādažu novads, plkst. 18.00. 

Sēdi vada: Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Artūrs Okuņs  

Sēdi protokolē: Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes sekretārs Artjoms Ušakovs  

Sēdē piedalās 11 padomes locekļi:  
Kristaps Soms (Carnikava), Rita Sniedze (Carnikava), Ervīns Lukstiņš (Carnikava), Artūrs Okuņs (Garciems), 
Artjoms Ušakovs (Garciems), Brigita Grebņecka-Lujāne (Gauja), Raimonds Kokins (Gauja), Pjotrs Špakovs 
(Kalngale), Renāte Cāne (Kalngale), Lilija Liepiņa (Lilaste), Ronalds Romanovskis (Laveri),  

Sēdē nepiedalās 1 padomes loceklis:  
Kristaps Bergmanis (Garupe). 

APSPRIESTIE JAUTĀJUMI UN PIEŅEMTIE LĒMUMI 

1. Sabiedriskā kārtība un drošība ciematos. (Ādažu novada pašvaldības policija (ĀNPP)) 
Sēdē piedalās ĀNPP vecākais inspektors Oskars Bērziņš. 
Darba gaita: Ierosinājumu, jautājumu un atbilžu sesija pa ciematiem: 
Kalngale:  
• Zādzības notiek regulāri, iesniegumi netiek pieņemti, ko darīt cilvēkiem? 

o Pieredzes šajā jautājumā ir dažādas. Ja iesniegums netiek pieņemts fiziski – rakstiet 
elektroniski.  

• Par Valsts policiju. 
o Valsts policijai ir ātras reaģēšanas grupas un visu reģionu, bet nepietiek kapacitātītes.  

• Par automašīnu braukšanas ātruma ievērošanu (Zona 30) 
o Solis šajā jautājumā ir sperts. ĀNPP ir 2 mašīnas, kas aprīkotas ar radariem. Viena 

mašīna Ādažu pagastā, otra Carnikavas pagastā. Vairāki iedzīvotāji uzzinot par ierīcēm 
un jaunām iespējām sniedz informāciju, un tad ĀNPP saliek prioritātes. Dienā tiek sodīti 
5-6 braucēji. 

• Par piekļuvi pie jūras.  
o ĀNPP var nokļūt ar kvadricikliem.  

• Par neatļauto braukšanu pa mežiem un Piejūras dabas parku ar kvadricikliem. 
o Meži un Piejūras dabas parks tiek patrulēti un arī šogad patrulēšana turpināsies. 

• Vai ĀNPP ir pietiekams resurss lai nodrošinātu sabiedrisko kārtību?  
o Pašreiz tiek atjaunots autoparks. Jaunas mašīnas ir aprīkotas ar kamerām Štats ir 

nokomplektēts, brīvo vakanču nav. Dežūrdaļa strādā 24/7. Dežurants + 2 ekipāžas. 
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Carnikava:  
• Kas ir būtiskākais Carnikavā? Ir apsveicama patruļa pie gājēju pārejām, bet neatbildēts 

jautājums par fiksēto kameru izmantošanu. Kādas ir spējas apstrādāt no kamerām iegūto info, 
vai tas tiek darīts fiziski? 

o Visi nofilmētie materiāli ir jāapkopo. Par digitalizāciju pašreiz neiet runa. Pašvaldībai nav 
līgums ar CSDD, tāpēc par fiksētiem pārkāpumiem ĀNPP sākumā uzzina kas bija 
braucis pie stūres un tikai tad seko sods. CSDD neapstrādā datus par pārkāpumiem par 
brīvu. Tehniska uzraudzība ir iespējama, bet nepieciešams papildus resursus un 
finansējumu. Ādažu novada dome (ĀND) pašreiz konsultējas par LMT pilotprojektiem 

• Skolas kvartāls – gājēju parēja pie MEGO veikala ir ļoti necaurskatāma. Vai ir iespējams vienoties 
ar veikala stāvlaukuma īpašniekiem lai aizliedz likt mašīnas 1 vietu pirms un 1 vietu pēc gājēju 
pārejas? 

 
Gauja / Siguļi: 
• Cik bieži notiek patrulēšana Siguļos? 
• Par zādzībām Gaujā – ir konkrētais grupējums, kas ar to nodarbojas. 

o Izsaukumi ir katru dienu, bet grupējums turpina darboties. 
• Kas uzrauga kas notiek uz upes un ar kādiem ātrumiem pārvietojas pa ūdeni? 

o Noteikumi par šo jautājumu vēl nav spēkā, ka arī Latvijā nav ierīces, kas mēra ātrumu uz 
ūdens.  

• Par ātruma slapētājiem pie Gaujas veikala un bērnu laukuma Skautu ielā. 
o Nekas netiek darīts, ka arī nav resurss.  

• Stāvvietā pie jūras un dabas parka teritorijā tiek lietoti teltis un dedzināti ugunskuri. 
o Bija tikšanas par šo jautājumu. Piejūras dabas parkā nav neviena oficiāli atļauta telts 

vieta. Šeit iet oficiālie maršruti, bet vietas kur palikt pa nakti nav. Pat kartēs pie Gaujas 
ietekas bija telšu vietas, bet šī zona nav vairāk atļauta, cilvēki nesaprot ka dokuments 
nav vairs spēkā. Pašreiz notiek pārrunas par vienu atļauto vietu, lai noregulētu šo 
jautājumu. 

• Ka ĀNPP informē sabiedrību par aizdomīgiem elementiem? 
o ĀNPP pati daudz ko uzzina no iedzīvotājiem, bet arī publicē informāciju sava mājas lapā 

Facebook. 
• Vai policija un dome nāktu klājā izmantojot mākslīgo intelektu. Vai ar kamerām nevar palielināt 

ĀNPP produktivitāti?  
 

Lilaste: 
• Lūgums. Ziemeļu ielā nedrīkst apstāties, bet pēdējā laikā soda mazāk, atpūtnieki jau pierada un 

liek mašīnas. Vai var šovasar aktivizēties?  
o Pie sezonas uzsākšanas ĀNPP atbalsts šajā jautājumā aktivizēsies. 

• Mašīnas pirms dzelzceļa pārbrauktuves. Pagājušo sezonu diezgan aktīvi pārkāpējus sodīja. 
o Šogad turpinās sodīt. Ja kaut kas notiek – zvaniet uz ĀNPP un viss būs. 

• Vai aplikācija Ziņo Ādažos bija noderīga? 
o Bija lietderīga un ĀNPP to izmantoja. Tā bija ātrāka informācijas saņemšanas un 

apstrādes platforma. 
• Dzīvojam pie jūras un vai var iet ar suņi peldēties?  

o Saistošajos noteikumos bija atrunātie noteikumi par suņiem. Gar jūru drīkst staigāt ar 
suni tikai ar pavadu.  

• Nepieciešams Iesniegt ierosinājumu par peldēšanu ar suņiem, jo saskaņā ar saistošiem 
noteikumiem peldēties var arī tikai ar pavadu.  

• Par nūdistiem - vai var uzlikt speciālo zonu nūdistiem?  
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Garciems: 
• Notiek patruļa Mežciema ielā. Jautājums par stāvlaukumu. Varbūt var nolikt kameru, lai visu 

laiku tur nebraukātu un salikt kameras pie iebraukšanas Garciemā, lai varētu izmantot uzkrātos 
videoierakstus ja nu kaut kas ir noticis? 

o Viss jautājums ir finansējumā 
• Kāpēc tiek likti sodi par stāvēšanu pie privātīpašumiem? 

o Ja kāds nesauc – tad sodus mazajās ielās neliek. 
 
 

2. Dabas aizsardzība ciematos (piejūras dabas parkā) tūrisma objekti, tā skaitā piekļuve pie jūras 
un kāpas zonām, un attiecīgā infrastruktūra lai dabas parks/ ciemati netiek piemēsloti vasaras 
sezonā. (Tūrisma Informācijas Centrs). 
Sēdē piedalās Ādažu novada Tūrisma informācijas centra vecākais speciālists tūrisma jautājumos 
Rūta Zunda. 
 
Darba gaita: 
• Zundas kundze ir pirmais Ādažu novada tūrisma speciālists. 2.5. gadus aktīvi iedarbināja 

vairākas lietas. Pašreiz ir viena un, diemžēl viena nevar visu nosegt.  
• Šogad ir iesniegts liderprojekts par Garezeriem, pašreiz gaida projekta invertējumu, paredzēts 

izvietot stendus, jo vecie ir novecojuši. Ka arī tiks izvietota atkrituma urna pie Garezeriem. 
• Gaujā pastaigu taka kļūst arvien populārāka, ir jāparedz kur likt mašīnas.  

o Cerība un LDZ, ka arī bija prasība Carnikavas komunālservisam izpētīt mašīnu skaitu un 
to plūsmu. Pašreiz palielināt stāvvietu nav iespējams. 

• Novada nākamais plāns – vai ir kāda doma ka mēs varam nopelnīt no tūristiem.  
o Stratēģija ir izdomāta pagājušogad, var iepazīties. Ir skaidrs ka ir daudz tūristi, bet mēs 

no viņiem nevaram paņemt naudu, jo mums pat nav naktsmītnes, šeit būtu darbs 
juristam. 

• Būtu jāattīsta Laivas iela, lai kaut ko var vismaz tirgot, bet pašreiz  dome negrib. 
• Kāpēc nevar vietējiem iedzīvotājiem uztaisīt atbrīvošanu no nodokļiem? Kāpēc mums pie jūras 

nekā nav? Nedz aprīkojuma nomas, nedz izklaides, nedz ekskursijas. Trūkst informācija 
tūristiem, varbūt var salikt kādas zīmes?  

o Jūras zemē ir speciālie punkti, ja projekti nav īpaši sezonālie, bet gribētos lai var 
izmantot ne tikai pa vasaru, bet arī visu gadu. 

• Tūrisms nevar pastāvēt pats par sevi, ja tas netiek atbalstīts no citām nozarēm. Nepieciešami 
pasākumi, lai piesaistītu cilvēkus. 

• Ieteikumi – izvietot zīmes biežāk, jo cilvēki nezin kur atrodas. 
• Būtu ieteicams izstudēt ka RMK darbojas Igaunijā un varbūt apvienojot ar ASV rezervātu sistēmu 

lai izveidotu maksas telts vietas tūristiem. 
• Gaujas iedzīvotāji grib vērst uzmanību pašvaldības situācijai pie Gaujas un peldēšanas 

punktiem. Nepieciešams parūpēties lai Gaujas iedzīvotāji var nokļūt pie Gaujas. 
 

3. Citi jautājumi: 
• Senioru biedrības “Senči” jautājums par pulcēšanas vietas maiņu no Garās ielas 20 uz Stacijas 

ielu 5 Carnikavā. 
Lēmums:  Atbalstīt un sazināties ar atbildīgām personām ĀND. 

 
4. Par nākamas sēdes galveno tēmu 

Lēmums:  
• Apkopt visu iegūto informāciju iepriekšējās sēdēs. 
• Sadalīt informāciju pa darba grupām 
• Uzsākt darbu pie konkrētiem risinājumiem darba grupu ietvaros. 

 
5. Nākama CPIP sēde 

Lēmums:  
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• Sēde notiks 2025. gadā 26. maijā, tautas namā “Ozolaine”, Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu 
novadā. Sēdes sākums 18:00  

 

Sēdi slēdz plkst.: 21:00 

 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs     Artūrs Okuņs 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieks   Kristaps Soms 

 

Carnikavas pagasta iedzīvotāju padomes sekretārs     Artjoms Ušakovs 


